
Vážení kolegové a kolegyně.

Dovolte mi zhodnotit období od volebního sněmu v loňském roce.

Stav členské základny 769 členů,což je úbytek 95 členů od sněmu v loňském 
roce.Důvodem je stárnutí populace,úmrtí a neobnovení členství.

Tabulka...

Myslivecká rada se sešla pravidelně jednou za měsíc,dle staveného rozpisu pro 
tento kalendářní rok.

1.6. došlo ke změně na postu jednatele OMS Opava.Do pracovního poměru na 
zkrácený úvazek 25h/týden nastoupila paní Cigánová Mirka.

4.6. se konal sbor zástupců v Kostelci nad Černými lesy.Hlavním bodem byl 
prodej pojištovny Halali.

Jakožto zvolený zástupce OMS Opava jsem na sboru zástupců hlasoval dle 
usnesení sněmu z 20.5.2023 pro prodej pojišťovny Halali mimo nemovitost.

15.9.zahájen kurz hospodářů

V lednu a únoru proběhl kurz adeptů v počtu 13 .

18.3.zkoušky adeptů o první lovecký lístek .
Zkoušky proběhly tradičně na zemědělské škole v Opavě.

Po intenzivním vyjednávání s majitelkou pozemků paní Kaštovskou došlo ke 
směně pozemků pod budovou OMS,pozemků bývalé střelnice a příjezdové 
komunikace.Příjezdová komunikace bude směněna do bezpodílového 
spoluvlastnictvípozemky střelnice budou vyměněny za pozemky okolo budovy a 
pod budovou OMS.Bude tak zajištěn přístup k budově pro členy a zároveň 
budou konečně pozemky pod nemovitostí a okolo ní v našem vlastnictví.

V pondělí 28.3.došlo k podpisu smlouvy.

Tomuto aktu předcházelo několik brigád na vyklizení prostoru bývalé střelnice. 

Jednalo se hlavně o odklizení pneumatik, odvoz provedla fa Marius Pedersen. 

Likvidaci levé strany dřevěného oplocení a odstranění zastřešení pneumatik.



Vše se podařilo zorganizovat a vykonat obětavým přístupem a ochotou členů 
myslivecké rady a bývalých adeptů, dnes již našich kolegů myslivců.

Děkuji za pozornost a provolávám myslivosti Zdar

Předseda MR QMS Opava Tvarůžka Jaromír


